

CHINESE BAPTIST CHURCH
OF ORANGE COUNTY

橙縣華人浸信會
聯合崇拜

二〇一九年九月二十二日
Sep 22, 2019

宣召

Call to worship

羅Romans 10:13-18

13. 因為凡求告主名的，就必得救。

14. 然而，人未曾信他，怎能求他呢？未曾聽見他，怎能信他呢？沒有傳道的，怎能聽見呢？

15. 若沒有奉差遣，怎能傳道呢？如經上所記：報福音、傳喜信的人，他們的腳蹤何等佳美。

16. 只是人沒有都聽從福音，因為以賽亞說：主啊，我們所傳的有誰信呢？

17. 可見信道是從聽道來的，聽道是從基督的話來的。

18. 但我說，人沒有聽見嗎？誠然聽見了。他們的聲音傳遍天下；他們的言語傳到地極。

13. For “everyone who calls on the name of the Lord will be saved.”
14. How then will they call on him in whom they have not believed? And how are they to believe in him of whom they have never heard? And how are they to hear without someone preaching?
15. And how are they to preach unless they are sent? As it is written, “How beautiful are the feet of those who preach the good news!”

16. But they have not all obeyed the gospel. For Isaiah says, “Lord, who has believed what he has heard from us?”
17. So faith comes from hearing, and hearing through the word of Christ.
18. But I ask, have they not heard? Indeed they have, for “Their voice has gone out to all the earth, and their words to the ends of the world.”